

Referat bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 15.03.2023

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, Michael Helsinghoff, Henning Olsen, Tommy Lauth, Vivi Berthelsen, Henrik Hansen Tid: 18.30 Sted: Klubhuset		Mødeleder: Peter Ditlevsen Referent: Tina Sandager Fraværende med afbud: Særlige indbudte:			
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1	<u>Dagsorden</u>	Godkendelse af dagsorden			Godkendt
2	<u>Økonomi</u>		Tommy Lauth orienterer		Mangler bogføring fra sidste måned. Medlemstal faldet fra 1004 til 917. 104 pers. I restancer. Først ved 2. rykker for årgangen også besked, da spilleren så ikke kan være med til træning/kamp ol. Ansøgning til tilskud ol. Husk at få noteret hvilke årgange der er købt til på regninger fra bla. Seiffert
3	<u>Kiosk</u>		Vivi orienterer		Godt nu der er kommet el til vognen, det er blevet meget nemmere. Der er skal være møde til besætning af kiosk vagter på fredag 17/3. Tilbud fra Tintshop på deko. Af kaffevogn, de vil ikke sponserer, da de sponserer i NIF. Vi skal have tilbud fra andre til sammenligning.
4	<u>Medlemstop</u>	Længde, dispensationer, prøvetræning			U14 har fået mange mails ved nye medlemmer Efter drøftelse på bestyr. Møde er det vedtaget, at vi stadig gør som nedenfor. Det er aftalt på mødet med årgangene, at det er den enkelte årgangsansvarlig på årgangen som der skal kontaktes, da denne så skal tage stilling til om der er plads på holdet.
5	<u>Spørgsmål fra hold</u>	Betaling af indkvartering af trænere ol. Ved overnatning			Der er fra årgangene spurgt om betaling/tilskud til holdgebyr, bus til transport, betaling af indkvartering af trænere. Iht. HG vedtægter §13 så gives der i 2023 100,- pr. spiller pr. spiller år mod forelæggelse af budget til ansøgningen.
6	<u>Nyt fra formanden</u>	Orientering fra div. møder	Peter Ditlevsen orienterer		Har haft kontakt med Maja fra kommunen vedr. vores tilskud til eksterne baner. Vi får ikke tilskud til brug af kostskolen længere, så de penge går fra opsparing til ny kunst.

					<p>Formands-møde var info. gået fra 6000 til 5000 medlemmer. Problem vi mister medlemmer, især i ungdommen</p> <p>Vand til vogn – i alt ca. 20.000,-</p> <p>Vi bør sætte et lille hegn op ved kaffevogn, da det suser meget på dette hjørne.</p> <p>REMA 1000 skilt på gl. stadion bliver fjernet, hvor skal nyt sættes ? Evt. nyt skilt på stadion, skilt på hver side af kaffevogn, "beach flag" ved kioskområde ?</p> <p>Forespørgsel er kommet fra U19 om evt. et halvt kontingent/kamp-kontingent?</p> <p>Peter har været til reception hos John, Sjællandske og Hanne fra HG Svømning som rep. Fra HG fodbold.</p> <p>Der sættes en nøglebox op til pumperum</p> <p>Stor ros til Kenneth og Johannes for godt arbejde.</p> <p>Der er nu lavet plads til mål på kunsten efter tribunen. Det foreslås også at blive lavet et i modsatte ende/modsatte side.</p> <p>Pris indhentes.</p> <p>Næstved HG piger har søgt om tilskud, dette er under behandling</p>
7	<u>Diverse</u>				
8					
9					
10					
11					
12					
					Næste møde 12/4-23 – flyttet pga. påske